
Český rybářský svaz , z.s. 
 Místní organizace Krnov 

   ul. Stará 11, 79401 Krnov   

======================================= 

 

 

Z p r á v a 

o činnosti výboru MO ČRS Krnov za uplynulé období roku 2024 

 

     Podle § 8 odst.2, písm. a Stanov předkládám členské schůzi zprávu o činnosti 
výboru MO ČRS za období od minulé členské schůze, konané dne 11.3.2023. 
 

     Výbor MO pracoval ve složení – předseda JUDr. Ščerba Zdeněk, jednatel 
Škývara Jan, hospodář Huser Jaromír, místopředseda Frydrych Jiří, Vrobel David 
jako vedoucí RS, Ing. Rousová Jana jako pokladní, Baránek Bohumil, mající na 
starost mládež a členové výboru MUDr. Došlík Miroslav a Sztyper Martin. 

Dozorčí komise pracovala ve složení – předseda Kaniak Miroslav a členové 
Lerch Jiří a Klement Zdeněk. 

     Ve své činnosti se výbor MO řídil usnesením členské schůze MO ze dne  
23.3.2024 a svým plánem činnosti. Scházel se 1x za měsíc a program jednání 
připravovalo předsednictvo, které zasedalo před jednáním výboru ve složení 
předseda, jednatel, hospodář, pokladní a člen výboru mající na starosti práci 
s mládeží. Všichni členové výboru, včetně předsedy DK, se jednání aktivně 
zúčastňovali a plnili úkoly, kterými byli pověřeni. O zkvalitnění a aktualizaci 
webových stránek, což bylo úkolem z usnesení členské schůze a na což též 

upozornil v diskuzi Ing. Otakar Válek, se postaral hospodář Jaromír Huser. 
Další části diskuzního příspěvku tohoto rybáře byly zodpovězeny na místě 

a jeho návrh na doplnění usnesení nebyl členskou schůzí přijat. 

     Členská základna MO ČRS v roce 2024 činila 1017 členů, což znamená nárůst 
oproti roku 2023 o 71 členů. Z tohoto počtu členů je 903 dospělých, 39 dorostu 

a 75 dětí. V naší organizaci je zapojeno 29 žen a 19 osob se zdravotním 
postižením /ZTP/. Rybářů v důchodovém věku je 160. 



      

     Po roce trvání Rybářského informačního systému /RIS/ se daří v tomto 

systému řešit členskou evidenci, vydávání povolenek, ale přetrvávají problémy 

v evidenci zarybňování, sumarizaci úlovků, rybářské stráži a dalších oblastech.  
Pro urychlení prodeje povolenek byla od února letošního roku zavedena 
možnost platby kartou. 

     Hlavní náplní práce výboru MO je kromě péče o členskou základnu péče o 
revíry a chovné rybníky. Zarybňovací plány byly splněny a produkce ryb na 
našich rybochovných zařízeních k tomu výrazně přispěla. K tomu podá bližší 
informace ve své zprávě hospodář MO.  
 

V uplynulém roce jsme museli řešit několik mimořádných událostí. Nejprve to 
byl úhyn ryb na revíru Chomýž z důvodu kyslíkového deficitu se škodou 45 000,- 

Kč. Tuto škodu uhradil Územní svaz mimořádným zarybněním. Další škodě, a to 

na revíru Lichnov, rovněž v důsledku kyslíkového deficitu se podařilo zabránit 
v součinnosti s pracovníky Územního svazu. Vzhledem k tomu, že tyto 
mimořádné situace lze očekávat i v budoucnu, rozhodl výbor MO o zakoupení 
aerátoru k jejímu předcházení. 
Další, ještě závažnější mimořádnou situací, byla povodeň v měsíci září. Co se 
týče škod, tak tyto byly nahlášeny na MěÚ Krnov k případné náhradě 
z dotačních programů. Jednalo se o částku 1 100 000,- Kč. Situaci zatím řešíme 
z vlastních prostředků. Zakoupili jsme vozidlo na přepravu ryb za 350 000,- Kč. 
Došlo k poškození hrází na revírech Chomýž, Lichnov, Horní Povelice, Celňák a 
rybochovných zařízeních Ježník 3, Liptáň a Rudíkovy. 
Opravu Celňáku uhradil vlastník MěÚ M. Albrechtice a s opravou revíru Horní 
Povelice byla nápomocna obec Liptáň. Vlastními silami a za pomoci firmy Liolios 

jsme provedli opravu levého břehu Rudíkov a sjezd a závoru k revíru Lichnov. 
Dále jsme dokončili opravu garáže u revíru Chomýž. Za provedené práce jsme 
uhradili 95 000,- Kč. 
Škody na rybí obsádce lze vyčíslit pouze u rybochovů. Projevily se v nižší 
produkci o 90 000,- Kč. 
V souvislosti s povodněmi začaly orgány státní správy vyžadovat revize 
manipulačních řádů vodních ploch. To pro nás znamená značnou 
administrativní i finanční zátěž, neboť žádosti o tyto revize a projekty musíme 

zadávat za úhradu oprávněným odborníkům. 

 



 

  

  

     Kromě těchto činností patří k povinnostem MO provádění záchranných 
odlovů v tocích, kde je prováděna stavební činnost. Tyto odlovy jsou prováděny 
za úhradu a jsou nezanedbatelným příjmem MO. Našimi vozidly provádíme 
rozvoz ryb z našich rybochovných zařízení a rovněž při rozvozu násad 

vypomáháme rybářskému technikovi z VÚS ČRS. I tato činnost je pro MO 

ekonomicky zajímavá. Zprávu o výsledcích hospodaření a účetní závěrce za rok 
2024 vám přednese předseda dozorčí komise Miroslav Kaniak. 

      Tak jako v minulých letech došlo i v loňském roce ke změně v Bližších 
podmínkách pro výkon rybářského práva. Lov přívlačí na pstruhové vodě je 
povolen pouze na jednoháček bez protihrotu. Na revírech Zlatá Opavice 1 a 
Osoblaha je vláčení povoleno do konce listopadu. 

     Závěrem chci poděkovat těm, kteří se aktivně podílejí na péči o revíry, 
výrobě a distribuci násad pro zarybnění, organizačním zajištění chodu spolku 

péči o mladou rybářskou generaci a zajišťování dodržování Stanov a rybářského 
řádu. 

Vám všem přeji mnoho pěkných zážitků a úlovků na našich i jiných revírech. 

 

 

 

 

Za výbor MO předseda JUDr. Ščerba Zdeněk 

 

 

 

 

 

 


